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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Йоран Свенсон, председател на Българо – скандинавската търговска камара и Иван Стоименов, член на ИС и УС
на БТПП и управител на камарата, посетиха палатата и се срещнаха с председателя на БТПП Цветан Симеонов.
Целта на срещата бе дискутиране на състоянието и активностите на камарата след ковид пандемията, както и
обсъждане на конкретни мерки за активизиране на дейността на смесената камара. Сим... 

На 12 април 2024 г. се проведе отчетно събрание на Арбитражния съд при БТПП, на което беше представен и
обсъден докладът за дейността на АС през 2023 година, в който са отчетени резултатите от работата му като цяло
и по конкретните насоки и предложения на членовете на Арбитражната колегия, отправени към Президиума на
АС при БТПП на предходното отчетно събрание и касаещи промяна в уредбата на инсти... 

Български компании могат да участват в две изложения в Румъния през май, съобщиха от Българо-румънската
търговско промишлена палата. От 14 до 17 май най-големият изложбен център в Букурещ – "Ромекспо", ще е
домакин на двете събития.През 2024 г. PACK SHOW ще бъде най-голямото изложение в Румъния, посветено на
опаковките и решенията за опаковане, което събира повече от 40 индустрии и над 100 изложит... 

Eвропейски център Европа Директно Габрово при Габровската търговско-промишлена палата (ГТПП) и Община
Севлиево Ви канят да се включите в среща-дискусия под наслов: "ЕВРОПЕЙСКИЯТ СЪЮЗ И ЧИТАЛИЩАТА И
БИБЛИОТЕКИТЕ – КАК ДА СИ СЪТРУДНИЧИМ" Срещата ще се проведе на 17 април 2024 г. от 15 часа в зала 109
на Община Севлиево. 

Заглавие: Обсъдени бяха мерки за увеличаване на активностите на Българо – скандинавската търговска
камара
Дата: 16.04.2024 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Арбитражният съд при БТПП отчете дейността си за 2023 година
Дата: 16.04.2024 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Две румънски изложения през май отварят врати за български компании
Дата: 16.04.2024 13:04
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: На 17 април – среща-дискусия "ЕВРОПЕЙСКИЯТ СЪЮЗ И ЧИТАЛИЩАТА И БИБЛИОТЕКИТЕ – КАК ДА СИ
СЪТРУДНИЧИМ"
Дата: 16.04.2024 11:14
Медия: Вестник Росица

Заглавие: Непрекъснато работим за повишаване на качеството на изолационните работи

https://www.bcci.bg/news/20196
https://www.bcci.bg/news/20194
https://www.kvorum-silistra.info/news/39818
https://www.rositza.com/40479/na-17-april-sreshta-diskusiya-evropejskiyat-sayuz-i-chitalishtata-i-bibliotekite-kak-da-si-satrudnichim/
https://bg.profiland.net/articles/nepreksnato-rabotim-za-povishavane-na-kachestvoto-na-izolacionnite-raboti


инж. Йордан Николов, изпълнителен директор на БАИС Българската асоциация за изолации в строителството
(БАИС) е учредена през април 2003 година в София. По своята същност сдружението е обединение на стопански
субекти, регистрирани съгласно българското законодателство, работещи в производството, търговията и
приложението на изолациите в строителството, научни институти, лаборатории и звена, а също т... 

Второто издание на "Презареди кариерата си" ще събере водещи експерти, успешни бизнеси и млади таланти от
възобновяемата енергийна индустрия у нас на 18 април. Те ще споделят своите истории на успех и дискутират
актуалните тенденции и възможности в сектора у нас. Сред специалните гости на събитието ще бъдат ректорът на
УНСС проф. д-р Димитър Димитров, инж. Пламен Панчев, основател и изпълнителен ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Смятам, че е време да преразгледаме 10-процентния плосък данък", защото "прогресивното подоходно облагане
позволява да се споделят по-успешно ресурсите на една страна в обществото". Това заяви в интервю за БТА
управляващият директор на Международния валутен фонд (МВФ) Кристалина Георгиева, след като в края на
миналата седмица бе решено тя да ръководи Фонда за нов петгодишен мандат. Георгиева комен... 

"Смятам, че е време да преразгледаме 10-процентния плосък данък", защото "прогресивното подоходно облагане
позволява да се споделят по-успешно ресурсите на една страна в обществото". Това заяви в специално интервю за
БТА управляващият директор на Международния валутен фонд (МВФ) Кристалина Георгиева, която говори за
първи път пред българска медия, след като в края на миналата седмица бе решено тя ... 

В хронично уязвима на сътресения среда, те са свикнали да очакват постоянни помощи от централните банки,
което е опасен стимулСлед световната финансова криза от 2008 г. регулаторните органи предприеха най-
мащабните мерки за намаляване на риска във финансовата система от 30-те години на миналия век насам.
Въпреки това нестабилността и погрешното управление на риска се оказаха изключително устойчиви... 

Индексът DXY, който показва динамиката на долара спрямо шест валути (евро, швейцарски франк, японска йена,
канадски долар, британски паунд и шведска крона), добави 0.10%По време на днешната търговия щатският долар
поскъпна спрямо еврото, британския паунд и повечето световни валути до многомесечни върхове и се повиши до
нов рекорден 34-годишен връх спрямо японската йена. За отбеляване е, че вчера р... 

Дата: 16.04.2024 10:02
Медия: ProfiLand

Заглавие: Форум събира предприемачи и млади таланти от възобновяемата енергийна индустрия на 18 април
Дата: 15.04.2024 16:54
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Кристалина Георгиева: Време е за прогресивно подоходно облагане
Дата: 16.04.2024 14:50
Медия: Мениджър

Заглавие: Кристалина Георгиева: Време е да преразгледаме 10-процентния плосък данък и да въведем
прогресивно подоходно облагане
Дата: 16.04.2024 13:33
Медия: 3е-news

Заглавие: Пренебрегване на риска: Защо инвеститорите трябва да преразгледат колко "сигурни" са активите им
Дата: 16.04.2024 12:36
Медия: Profit

Заглавие: Доларът поскъпна спрямо повечето валути и е на рекорден 34-годишен връх към йената
Дата: 16.04.2024 11:58
Медия: Бизнес Дир.бг

https://bnr.bg/post/101977523/forum-sabira-predpriemachi-i-mladi-talanti-ot-vazobnovaemata-energiina-industria-na-18-april
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/kristalina-georgieva-vreme-e-da-prerazgledame-10-procentnia-plosak-danak-i-da-vavedem-progresivno-podohodno-oblagane
https://3e-news.net/bg/a/view/52469/kristalina-georgieva-vreme-e-da-prerazgledame-10-procentnija-plosyk-danyk-i-da-vyvedem-progresivno-podohodno-oblagane
https://profit.bg/article/2024041608573909415
https://business.dir.bg/banki-i-finansi/dolarat-poskapna-spryamo-povecheto-valuti-i-e-na-rekorden-34-godishen-vrah-kam-yenata


Китай обяви по-бърз от очакваното икономически растеж през първото тримесечие – заедно с някои цифри, които
предполагат, че нещата ще станат по-трудни през останалата част от годината. Брутният вътрешен продукт се
покачи с 5,3% през периода, като се ускори леко спрямо предходното тримесечие и надмина прогнозите. Но
голяма част от отскока дойде през първите два месеца на годината. През март растежъ... 

Прогресивното подоходно облагане позволява да се споделят по-успешно ресурсите на една страна в
обществото"Време е да преразгледаме 10-процентния плосък данък", защото "прогресивното подоходно облагане
позволява да се споделят по-успешно ресурсите на една страна в обществото". Това заяви в специално интервю за
БТА управляващият директор на Международния валутен фонд (МВФ) Кристалина Георгиева, коя... 

Глобалните концерни, които от много години оперират в Полша, закриват производствата си, пише полският
специализиран сайт Money. Все повече компании стигат до извода, че същата работа може да бъде свършена и от
индийци. Експертите знаят причините. Тази ситуация е типична не само за Полша, но и за много европейски
страни. Вълна от масови съкращения заля Полша. Глобални концерни, които работят тук ... 

(БНБ) очаква тази година растежът на реалния брутен вътрешен продукт (БВП) на България да възлезе на 2,2 на
сто (спрямо 1,8 на сто през 2023 г.). Това се посочва в мартенската макроикономическа прогноза на Централната
банка, публикувана днес. Растежът на икономиката ще се определя от положителния принос на вътрешното
търсене, докато нетният износ се очаква да има отрицателен принос. Вътрешното тър... 

Международният валутен фонд увеличи натиска върху България да промени данъчната си система, като премине
от плосък данък към прогресивно облагане. Най-напред мисията на МВФ, която наскоро приключи работата си в
нашата страна, заяви, че трябват повече приходи в бюджета, а това се постигало и с мярка като прогресивното
облагане. Последва и препоръката на управляващия директор на МВФ Кристалина Георг... 

Рисковете пред прогнозата за растежа на реалния БВП се оценяват като балансирани за 2024 г., докато за 2025 г.
и 2026 г. преобладават рискове за реализиране на по-нисък растеж спрямо този в базисния сценарий През 2024
г. БНБ очаква растежът на реалния БВП на България да възлезе на 2.2% (спрямо 1.8% през 2023 г.). Той ще се
определя от положителния принос на вътрешното търсене, докато нетният изно... 

Заглавие: Китай расте с 5,3% през първото тримесечие, но остават съмнения относно устойчивостта
Дата: 16.04.2024 11:00
Медия: Инфосток

Заглавие: Кристалина Георгиева поиска ключова промяна в българските данъци
Дата: 16.04.2024 08:44
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Големите компании напускат Полша, страната е залята от вълна от уволнения
Дата: 16.04.2024 12:22
Медия: Класа

Заглавие: БНБ обяви прогнозата си за българската икономика
Дата: 16.04.2024 15:09
Медия: Actualno.com

Заглавие: Плосък или прогресивен данък?
Дата: 16.04.2024 14:44
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: БНБ очаква растежът на реалния БВП на България да възлезе на 2,2% т.г.
Дата: 16.04.2024 14:39
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Вдигат драстично билетите за влак
Дата: 16.04.2024 15:00
Медия: Асеновград онлайн

https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/117584-kitaj-raste-s-53-prez-parvoto-trimesechie-no-ostavat-samneniya-otnosno-ustojchivostta
https://www.standartnews.com/biznes-ikonomika/kristalina-georgieva-poiska-klyuchova-promyana-v-balgarskite-danaci-557949.html
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/520281-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%88%D0%B0%2C-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BB%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B2%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D1%83%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F
https://www.actualno.com/finance/bnb-objavi-prognozata-si-za-bylgarskata-ikonomika-news_2203195.html
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/585672/plosak-ili-progresiven-danak
http://insmarket.bg/%D0%90%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B8/%D0%91%D0%9D%D0%91-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B6%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%91%D0%92%D0%9F-%D0%BD%D0%B0-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BB%D0%B5%D0%B7%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-2-2-%D1%82-%D0%B3-_l.a_at.2_i.479358.html
https://asenovgrad-online.com/2024/04/16/vdigat-drastichno-biletite-za-vlak/


БДЖ променя цените на билетите за пътуване с влак заради драстичното увеличаване на разходите на
дружеството през последните няколко години. Увеличението ще бъде средно с 20% и влиза в сила от 7 май 2024 г.
Без промяна ще останат цените на железопътните карти "Дете", "Учащ", "Семейство" "ТПЛ" и "Възрастен", които са
на символична стойност от 1,00 лв. Националният железопътен превозвач не е променя... 

Строителните предприемачи предлагат различни схеми на плащане Някои успяват да реализират бързи печалби
от сделки с имоти като инвестират в жилища в строеж. В началния етап на строителството купувачите имат най-
голям избор от апартаменти - по отношение на етаж и изложение. Освен това цените са много по-ниски отколкото
на завършените апартаменти. Строителните предприемачи предлагат различни схеми н... 

Законодателният акт за промишленост с нулеви нетни емисии е инициатива, произтичаща от промишления план
на Зеления пакт и има за цел да се увеличи производството на чисти технологии в ЕС. Целта е до 2030 г.
цялостният стратегически капацитет на Съюза за производство на технологии с нулеви нетни емисии да достигне
поне 40% от годишните нужди от внедряване. Това ще ускори напредъка към постигането н... 

Шефът на Държавен фонд "Земеделие" е назначен при служебния кабинет на Гълъб ДоневМинистърът на
земеделието Кирил Вътев да бъде сменен със сегашния изпълнителен директор на Държавен фонд "Земеделие"
Георги Тахов. Това предлага премиерът Димитър Главчев. Тахов бе назначен на сегашния си пост при служебния
кабинет на Гълъб Донев през 2022 г. Неофициална информация, че ГЕРБ има апетити към земеделско... 

От Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ) очакват от държавата, с промяна в
данъчните закони, да предостави една пета част от данъка върху доходите на физическите лица и една десета от
приходите от корпоративния данък на разположение на местните власти. Подобни съотношения от
представителното сдружение намират за справедливи. Това посочи Донка Михайлова, кмет на Община Тро... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

21 работодателски организации се включиха във финалното събитие "Национални дни на кариерата", което се
провежда днес в Русенския университет. Основната цел на изложението е потенциалните стажанти и служители
да открият възможности за професионалната си реализация. Вече не говорим за "Пазар на труда", а за "Пазар на
кандидата", тъй като от десет години има недостиг на работна ръка, независимо от ... 

Заглавие: Правят бързи печалби от имоти
Дата: 16.04.2024 13:40
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Чисти технологии – силна промишленост
Дата: 16.04.2024 11:40
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Смяна и на земеделския министър - Георги Тахов вместо Кирил Вътев
Дата: 16.04.2024 16:06
Медия: Клуб Z

Заглавие: Справедливо е една пета от данъка върху доходите и една десета от приходите от корпоративен
данък да остават в общините
Дата: 16.04.2024 16:13
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Дни на кариерата
Дата: 16.04.2024 14:09
Медия: Радио Шумен

Заглавие: Новата икономика: Защо повече жени кандидатстват за работа в Европа, отколкото в Северна
Америка?

https://www.flagman.bg/article/319064
https://bnr.bg/post/101977736/promishlenost-izsledvania-energetika
https://clubz.bg/148854
https://ndt1.eu/%D1%81%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B8%D0%B2%D0%BE-%D0%B5-%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D0%BA%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%85/
https://bnr.bg/shumen/post/101977942/dni-na-karierata
https://manager.bg/%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0/novata-ikonomika-zasto-poveche-zeni-kandidatstvat-za-rabota-v-evropa-otkolkoto-v-severna-amerika-


Съвкупност от икономически и социални фактори води до по-голям брой кандидатури за работа от жени в Европа.
В условията на труден пазар на труда и бурна световна икономика жените масово търсят работа. На някои места
по света жените, търсещи работа, са повече от своите колеги мъже. Доклад от март 2024 г. на глобалната
софтуерна платформа за набиране на персонал iCIMS показва, че в сравнение със Се... 

Спорът межди синдикати и работодатели за новия КТД продължава. Днес стана ясно, че от браншовите
организации на бизнеса не са отишли на преговори. Защо и кога работодателите ще се върнат на масата, може да
видите в писмото на БСК до здравните власти. Уважаеми госпожи и господа, Във връзка с покана от 10.04.2024 г.
за участие в заседание на Отрасловия съвет за тристранно сътрудничество в "Здравеопа... 

Преговорите за нов Колективен трудов договор (КТД) в здравния сектор буксуват заради бойкот от страна на
работодатели. За това сигнализираха във вторник от здравната федерация на КНСБ. Насроченото за 16 април
заседание на Отрасловия съвет за тристранно сътрудничество в здравеопазването се е провалило поради бойкот
от страна на представителите на работодателите, като това се случва за втори път от... 

Очакват се над 5-6 хиляди работници от УзбекистанЛетният сезон е пред провал, предупреждават хотелиери и
работодатели по Южното Черноморие. Причината е в задълбочаването на кризата с липсата на работна ръка и
персонал за туристическите обекти. Само по Южното Черноморие за предстоящия сезон се търсят 27 хиляди
служители. Междувременно посолствата в трети държави извън ЕС, откъдето се чака работна р... 

Летният сезон може за започне с провалСериозен проблем виси пред бизнеса на нашето Черноморие. Летният
сезон е пред провал, предупреждават хотелиери и работодатели по Южното Черноморие. Причината е в
задълбочаването на кризата с липсата на работна ръка и персонал за туристическите обекти. Само по Южното
Черноморие за предстоящия сезон се търсят 27 хиляди служители. Междувременно посолствата в трет... 

Летният сезон е пред провал, предупреждават хотелиери и работодатели по Южното Черноморие. Причината -
задълбочаването на кризата с липсата на работници и персонал за туристическите обекти. Само по Южното
Черноморие за предстоящия сезон се търсят 27 хиляди работници. Междувременно посолствата в трети държави
извън ЕС, откъдето се чака работна ръка, са спрели да приемат документи за обработване и и... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Дата: 16.04.2024 08:16
Медия: Мениджър

Заглавие: Все още чакаме анализи от синдикатите
Дата: 16.04.2024 14:35
Медия: Clinica.bg

Заглавие: Преговорите за нов КТД в здравния сектор се закучиха заради бойкот на работодатели
Дата: 16.04.2024 13:34
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Хотелиери: Летният сезон е пред провал, няма персонал
Дата: 16.04.2024 15:50
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Голям проблем на морето! Хотелиерите побесняха
Дата: 16.04.2024 13:10
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Бизнесмен: Положението на морето е критичнo!
Дата: 16.04.2024 13:01
Медия: Бургас 24

Заглавие: Най-известната историческа забележителност на Копенхаген изгоря при пожар
Дата: 16.04.2024 14:31

https://clinica.bg/28336-vse-oshte-chakame-analizi-ot-sindikatite
https://www.mediapool.bg/pregovorite-za-nov-ktd-v-zdravniya-sektor-se-zakuchiha-zaradi-boikot-na-rabotodateli-news358277.html
https://trafficnews.bg/bulgaria/hotelieri-letniiat-sezon-e-pred-proval-niama-personal-308976/
https://www.standartnews.com/biznes/golyam-problem-na-moreto-hotelierite-pobesnyaha-557969.html
https://www.burgas24.bg/novini/Bylgaria/Biznesmen-Polozhenieto-na-moreto-e-kritichno-2080936
https://www.dnevnik.bg/evropa/2024/04/16/4614975_nai-izvestnata_istoricheska_zabelejitelnost_na/


Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. Пожар
избухна във вторник на Старата фондова борса в Копенхаген, една от най-известните сгради в датската столица,
поглъщайки нейната стреловидна медна кула (шпил), която се срути в сцена, напомняща пожара през 2019 г. в
парижката "Света Богородица". Службите за спешна помощ, служители от Датската тър... 

Конференцията "Предизвикателства пред мултинационалните компании с ОРЗЛД, изкуствения интелект и
регулации за управлението на данни" посреща видни лекториТази седмица в София пристига Санджиб Саху
(Sanjib Sahoo), изпълнителен вицепрезидент, глобални технологии и главен дигитален директор, Ingram Micro Inc.
Той ще изнесе основната презентация в програмата на конференцията "Предизвикателства пред му... 

By Zdrave.netРаботодателските организации провалят преговорите за нов Колективен трудов договор в
здравеопазването. За това алармираха от Федерацията на синдикатите в здравеопазването (ФСЗ) към КНСБ.
"Днес, 16 април, поради бойкот от страна на представителите на работодателите в здравеопазването се провали
заседанието на Отрасловия съвет за тристранно сътрудничество в здравеопазването за втори път... 

Семестърът е седми по ред в образователната програма на природозащитната организация Panda Labs и
привлича млади хора с интереси към опазването на околната среда и предприемачеството В рамките на двата
хакатона от семестъра – "Устойчив начин на живот" и "Иновации за човека от природата", над 100 участника от
цялата страна на възраст до 25 години ще работят върху създаването на нови устойчиви бизне... 

На 23 април 2024 г. в Interpred WTC-София ще се проведе конференцията Futures Thinking, организирана от сп.
Enterprise и Българската стопанска камара (БСК). Подбрани лектори от бизнес средите ще представят пред
участниците в конференцията бъдещето на финансите, потреблението, медиите, дигитализацията, технологиите и
градовете. В ера на динамично развитие, където технологичният напредък коренно про... 

Бившият министър на електронното управление от кабинета "Денков" Александър Йоловски става заместник-
министър в същото ведомство при нова серия рокади в институциите от днес. Със заповед на премиера Димитър
Главчев са уволнени 11 и са назначени 9 заместник-министри в 6 министерства, става ясно от съобщение на
пресцентъра на Министерски съвет. Александър Йоловски беше министърът, който се оплака не... 

Медия: Дневник

Заглавие: Баланс между дигиталната трансформация, правната рамка за защита на личните данни и
изкуствения интелект
Дата: 16.04.2024 13:55
Медия: BGlobal

Заглавие: ФСЗ: Работодателите провалят преговорите за нов КТД в здравеопазването
Дата: 16.04.2024 14:58
Медия: Zdrave.net

Заглавие: Младежката програмата на WWF България посвещава новия си семестър на търсене на зелени
иновации, технологии и решения
Дата: 16.04.2024 16:11
Медия: Сити Билд

Заглавие: Конференцията Futures Thinking ни подготвя за бъдещето
Дата: 16.04.2024 16:11
Медия: Pixelmedia.bg

Заглавие: Главчев уволни 11 зам.-министри
Дата: 16.04.2024 15:49
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Министерство на правосъдието: Успешно приключи проект за ефективното изпълнение на решенията
на ЕСПЧ
Дата: 16.04.2024 14:45

https://bglobal.bg/110496-%D0%91%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D1%81-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%81%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A4%D0%A1%D0%97--%D0%A0%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%9A%D0%A2%D0%94-%D0%B2-%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE/n29669
http://citybuild.bg/news/mladejkata-programata-na-wwf-balgariya-posveshtava-noviya-si-semestar-na-tarsene-na-zeleni-inovacii-tehnologii-i-resheniya
https://pixelmedia.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-futures-thinking-%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5/
https://www.abcnews.bg/bg/news/17132717781941/glavchev-uvolni-11-zam-ministri
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/654573-ministerstvo-na-pravosadieto-uspeshno-priklyuchi-proekt-za-efektivnoto-izpalnen


Проект за създаване на Национален координационен механизъм за ефективно изпълнение на решенията на
Европейския съд по правата на човека (ЕСПЧ), конкретни мерки за изпълнение на решенията на Съда,
изискващи ефективна защита на правата на уязвимите групи, подпомагане на юридическите факултети в
преподаването на "Права на човека". Това са част от резултатите, постигнати от екипа на Дирекция "Процесуа... 

По неофициални данни България привлича около 50 000 медицински туристи от чужбина годишно. Чуждите
платформи, които рекламират родната медицина, изтъкват големия брой лечебни заведения в страната - най-
много на глава от населението в Европейския съюз. Най-търсените здравни услуги у нас, според техните данни, са
стоматологичните процедури и козметичната хирургия. Ако искате да ви поставят зъбни имп... 

Трябва да спрем климатичните промени, когато се разтопят ледниците, ще си търсим място на Луната Кой е той
Христо Пимпирев е български учен и полярен изследовател. Професор по геология в Софийския университет "Св.
Климент Охридски". Професорът е доайен на българската антарктическа програма, участник в Първата
национална антарктическа експедиция. Ръководител е на ежегодните национални научни експед... 

Министърът е с изключен телефон, а заместничките му са като паднали от небетоСлучващото се във външно
министерство е погром. Това коментира във "Фейсбук" Георги Кадиев. В петък външният министър излиза в отпуск
и отива в Черна гора, предполагам, за да си прибира някакъв багаж. Назначава за заместващ една от зам.-
министърките. Вечерта в петък обаче тя е уволнена от премиера Главчев, заедно с другия... 

Гръцките журналисти провеждат 24-часова стачка във вторник в знак на протест срещу отказа на работодателите
да подпишат колективни трудови договори в частните медии, ниските заплати и заплахата за плурализма,
съобщиха техните синдикати, цитирани от Еkathimerini.Гръцкото радио и телевизия не излъчиха новини, а
интернет порталите не актуализираха уебсайтовете си.Стачката на медиите започна в 5 часа ... 

Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Защо българите се лекуват в Турция и кои медицински услуги привличат чужденците у нас
Дата: 16.04.2024 10:27
Медия: Свободно слово

Заглавие: Проф. Христо Пимпирев: С 60 метра ще се вдигне нивото на Световния океан
Дата: 16.04.2024 16:04
Медия: MenTrend

Заглавие: Георги Кадиев: Случващото се във външно министерство е погром
Дата: 16.04.2024 15:41
Медия: Факти

Заглавие: Гръцките журналисти на бунт заради ниските заплати
Дата: 16.04.2024 14:10
Медия: Бургас 24

https://svobodnoslovo.eu/bulgaria/zashto-balgarite-se-lekuvat-v-turciya-i-koi-medicinski-uslugi-privlichat-chuzhdencite-u-nas/131771
https://www.mentrend.bg/Article/17651890
https://fakti.bg/bulgaria/873537-georgi-kadiev-sluchvashtoto-se-vav-vanshno-ministerstvo-e-pogrom
https://www.burgas24.bg/novini/mejdunarodni/Gruckite-zhurnalisti-na-bunt-zaradi-niskite-zaplati-2081106
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